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Østenstad menighetsråd 

DEN NORSKE KIRKE 
Østenstad menighet 

Gudolf Blakstadsvei 40, 
1392 Vettre 

ostenstad.menighet.asker@kirken.no  
 
 

Møtedato: 
 

23.10.2024 

MEDLEMMER OG VARAMEDLEMMER  
 

  

Karsten Bakke(leder) 
Jon-Gunnar Pettersen(nestleder) 
Marianne Riis Rasmussen(FR) 
Astrid Sætrang Morvik (sokneprest) 
Ketil Hagen(vara FR) 
Erik Jensen Misje 
Anette Hetland 
Kjersti Gjerdrum 
 
 
Tilstede uten stemmerett 
Liv Ruud (daglig leder) 
Dorte Fiskaa(kantor) tilstede på sak 69/24 

X 
X 
X 
X 
X 
X 
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X 
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ARKIVKODE GRADERING 

Åpen 

     

012.1 
 
 

Kirkesjefen i Asker  
Prosten i Asker 
Asker, Holmen, Heggedal, Vardåsen 
menigheter 
Asker kommune v/ordfører 
Ansatte i Østenstad menighet 
Viken Kommunerevisjonen IKS 

  X 
X 
X 
 

X 
X 
X 
 

ELEKTRONISK ARKIVKODE INNKALT AV REFERERT AV 

012.1 Karsten Bakke Liv Ruud 

DATO  MØTESTED TIDSROM 

23.10.2024 Østenstad kirke Kl. 1900-2130 
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MR-sak 60/24   GODKJENNING AV PROTOKOLL OG INNKALLING 

Saksdokument: Protokoll fra MR møte 04.09 (på menighetens nettside) og 

innkalling 

Vedtak: Protokoll og innkalling er godkjent.  

 

MR-sak 61/24   REFERAT FRA AU MØTE 9. SEPTEMBER 

Saksdokument: Referat AU-møte 21. august 2024 

Vedtak: MR tar AU-referatet til etterretning.  

 

MR-sak 62/24    TILSETTING AV BISKOP I OSLO BISPEDØMME 

Saksdokument: Regler om nominasjon, Tilsetting av biskop i Oslo bispedømme  

Saksfremstilling: Det skal velges ny biskop til Oslo bispedømme og i den 

forbindelse har MR mulighet til å komme med innspill. Alle bes sette seg inn i 

hver enkelt kandidat på forhånd, slik at dette ikke tar opp tid i møte. 

Vedtak: Østenstad menighetsråd stemmer på følgende kandidater i prioritert 

rekkefølge:  

1. Sunniva Gylver 

2. Sturla Stålsett 

3. Espen Andreas Hasle 

 

MR-sak 63/24 INFORMASJON OG NYTT FRA STAB 

Saksfremstilling: Daglig leder redegjør 

Vedtak: MR tar orienteringen til etterretning.  

 

MR-sak 64/24    3. KVARTALSRAPPORT 

Saksdokument: 3. kvartalsrapport 

Saksfremstilling: DL har hatt møte med ØU og går igjennom rapporten med MR 

Vedtak: MR tar kvartalsrapporten til etterretning 

 

MR-sak 65/24 REVIDERT BUDSJETT 

Saksdokument: Revidert budsjett 

Saksfremstilling: DL har hatt møte med ØU og går igjennom revidert budsjett 

med MR 

Vedtak: MR vedtar revidert budsjett med et netto driftsresultat på kr. 29.398, - 

 

MR-sak 66/24 SOKNEGRENSER 

Saksdokument: Sak til Østenstad og Asker menighetsråd 

Vedtak: MR fatter vedtak 2 i saksfremleggets forslag til vedtak: Østenstad 

menighetsråd ber Oslo Bispedømmeråd om å fremskaffe dokumentasjon på at 

den aktuelle delen av grensen mellom Asker og Østenstad sokn er blitt endret 

etter 1975 i tråd med regelverket. Dersom vedtak om grenseendring ikke kan 

fremskaffes, ber Østenstad menighetsråd om at Oslo Bispedømmeråd gjør et 

formelt vedtak om at grensen går der den opprinnelig gikk, og at 

Bispedømmerådet sørger for at aktuelle myndigheter og Kartverket blir 

underrettet. Marianne undersøker litt i Asker kommune med hensyn til hva som 

kan ha skjedd med grensene. 
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 MR-sak 67/24 NYE HØYTTALERE I KIRKEROMMET 

Saksfremstilling: Stab har i flere år fått tilbakemelding fra flere aktører om at 

høyttalerne som henger i kirkerom og i menighetssal gir et dårlig lydbilde. 

Høyttalerne i kirkerommet er plassert over alteret og gir derfor ikke et godt nok 

lydbilde ut i det store kirkerommet. Optimalt skulle høyttalerne hengt i 

hodehøyde på hver side av kirkerommet. I samråd med MR tok daglig leder 

kontakt med Vestfold Audio og med Avility i fjor sommer for å innhente tilbud på 

høyttalere. Daglig leder tok også kontakt med kirkesjef John Grimsby for å høre 

om fellesrådet kunne være med på finansieringen av nye høyttalere. På grunn 

av den økonomiske situasjonen i Asker kommune fikk vi avslag fra fellesrådet på 

det spørsmålet. Menighetsrådet ble enige om at daglig leder og ØU skulle søke 

midler fra fond og legater for å kunne finansiere innkjøpet. I tillegg ble det 

foreslått for MR at noen av kirkeofringene til egen menighet skulle brukes på 

innkjøp av nye høyttalere. Menighetsrådet ser at de ikke kan bruke av ubundet 

fond for å finansiere nye høyttalere. Derfor blir det ikke kjøpt inn høyttalere før 

finansieringen er på plass. 

Vedtak: MR vedtar at det er behov for innkjøp av nye høyttaler. Nye høyttalere 

blir ikke kjøpt inn før finansieringen er på plass. Det søkes etter midler via fond og 

legater. ØU sine medlemmer søker på disse midlene. I tillegg vil det bli en 

kampanje fremover som heter «nye høyttalere til kirkerom og menighetssal». Der 

vil givere bli oppfordret til å gi en gave til vipps nr. 15370, i tillegg til at x antall 

offer til menighet går til nye høyttalere. 

 

MR-sak 68/24 NYTT FRA FELLESRÅDET 

Saksfremstilling: Marianne redegjør som sittende MR-s representant i AKF.  

Vedtak: MR tar infoen til etterretning 

 

MR-sak 69/24 BESØK AV KANTOR DORTE FISKAA  

Saksfremstilling: Dorte kommer på møtet 23. oktober. MR ønsker henne 

velkommen 

Vedtak: MR takker for besøket 

 

MR-sak 70/24 SAKSKART 

Saksdokument: Sakskart 

Vedtak: MR vedtar sakskart med de endringer som kom frem i møte 

 

MR-sak 71/24 EVENTUELT 

Avfallscontainere på parkeringsplass, 

Saksfremstilling: Med tanke på vintervedlikehold og tilgang til kirken står avfalls 

containerne rett og slett i veien. Vi har en veldig liten parkeringsplass ved kirken 

vår og per i dag opptar disse containerne i praksis minst 4 parkeringsplasser.  

Fysisk dekker containerne ca. 2 plasser, men på grunn av størrelsen på lommen 

de står i, kan ikke de 2 plassene ovenfor benyttes da man risikerer å bli parkert 

inne av nestemann som kommer. Når snøen da kommer og brøytingen 

begynner har ikke brøytemannskapene noe sted å gjøre av snøen i den 

lommen da snøen vanligvis blir skuffet inn i hjørnene av hver lomme for å ta opp 

minst mulig plass. Det som kommer til å skje nå er at snøen brøytes 

inntil containerne og tar opp minst 2 plasser til. 

Østenstad menighetsråd kom opp med 2 alternative plasseringer av avfalls 
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containerne. 

Vedtak: 

Alternative plasseringer: 

1. Flytte containerne ned til driftsbygget og den parkeringsplassen som faktisk 

tilhører kirkegården. Hvor de ikke vil oppta et like betydelig areal av parkeringen 

da denne plassen er mye større og mer åpen. (Dette er den foretrukne 

plasseringen og uavhengig av utfallet av denne korrespondansen, er det 

ønskelig at denne plasseringen benyttes etter neste tømming av containerne, 

hvis ordningen blir videreført etter evaluering fra fellesrådet.)  

 

2. Flytte containerne opp til samme lomme som innsamlings containeren står. 

Containerne tar fortsatt opp minst 2 plasser, men de er ikke like dominerende 

eller ruvende i terrenget og vi frigjør de 4 plassene nærmere kirken. 

 

 


